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Abstract (en)
[origin: WO9221571A1] In order to package shock-sensitive goods, such as electronic appliances, packaging elements made of shock-absorbing
materials are inserted between the transport container (3) and the appliance (2). A transport package (1) is disclosed, in which packaging elements
(4) made of cardboard are inserted between the transport container (3) and the transported goods (2). The special design of the packaging elements
(4) allows light, cheaply manufactured and easily disposable packages (1) to be obtained.

Abstract (fr)
Afin d'emballer des marchandises sensibles aux chocs, telles que des appareils électroniques, on insère entre le récipient de transport (3) et
l'appareil (2) des éléments d'emballage en matériaux absorbant les chocs. Selon l'invention, des éléments d'emballage (4) en carton sont insérés
entre le récipient de transport (3) et la marchandise transportée (2) dans un emballage de transport (1). La conception spéciale des éléments
d'emballage (4) permet d'obtenir des emballages (1) légers économiques à produire et faciles à éliminer.
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